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Referat 

Generalforsamling NKL 2024 

Onsdag d. 7. februar 2024 

 

Der var 21 fremmødte, heraf deltog fra bestyrelsen, Thomas, Christian og René 

Nyhedsbrev #5, regnskab, budget, vedtægtsændringer samt kontingent forslag var udsendt på 
mail, samt lagt på hjemmesiden sammen med invitationen. 

 

Dagsorden;  

1. Valg af stemmetæller 
2. 2. Valg af dirigent og referent 
3. Formandens beretning 
4. Kassererens fremlæggelse af revideret regnskab 
5. Fastlæggelse af kontingent efter forslag fra bestyrelsen 
6. Behandling af indkomne forslag 
7. Godkendelse af budget 
8. Valg til bestyrelse 
9. Valg af bestyrelsessuppleant 
10. Valg af revisor og revisorsuppleant 
11. eventuelt 

 

Ad. 1. 

Valgt til stemmetællere blev Kirstine og Simon. 

Ad. 2. 

Som dirigent valgtes Just, som kunne konstatere at mødet var varslet rettidigt. René valgtes    
som referent. 

Ad. 3.  

Beretningen blev fremlagt at Thomas. Der henvises til udsendte Nyhedsbrev # 5 

Formanden sluttede af med at takke Just, Kristoffer, Joe, Jim, René, Mads, Mathias, Katja, 
Mette, Gynther, Christian og Lis for deres indsats i klubben. 

Beretningen blev godkendt. 
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Ad. 4. 

Thomas fremlagde det reviderede regnskab. 

Den nye måde at lave regnskab på, blev omtalt af Thomas under fremlæggelsen. Just spurgte 
ind til dette, da han ikke forstod hvorfor man havde indført afskrivninger. Just spurgte også ind 
til de 60.000, - klubben havde stående til forbedringer af klubbens aktiviteter på 
Spejdergrunden. 

Regnskabet blev efterfølgende godkendt.  

Ad. 5. 

Christian fremlagde bestyrelsen forslag til kontingentstigning og ændring af kontingentformer.  

Halvårligt kontingent udgår ved næste kontingent års start. Kontingentet har de sidste 3 år 
været det samme, så derfor er der en stigning til næste periode. Dette til driften af klubben, 
samt som Thomas omtalte i sin beretning, mulighed for at honorerer resurse personer 
fremadrettet.  

Der indføres et gebyr for at skifte kontingent form, da det er tidskrævende for kassereren. Dog 
vil dette ikke gælde ved nedlæggelse af halvårs kontingent, samt hvis man starter sidst i 
perioden og vil skifte ved ny periode. 

Forslaget blev vedtaget og indføres fra ny kontingentperiode. 

Ad. 6. 

Bestyrelsen havde fremlagt flere ændringer til vores vedtægter. Da ændringer kræver 2/3 af 
klubbens stemmeberettigede medlemmers fremmøde, kunne dette ikke gennemføres. Der 
indkaldes til Ekstraordinær Generalforsamling jævnfør gældende vedtægter. 

Der var ingen andre indkomne forslag 

Ad. 7. 

Thomas fremlagde budgettet.  

Vi håber på flere der vil uddanne sig i 2024, derfor er denne post sat op. Det blev bl.a. 
fremhævet at grebsindkøb var nedsat til 40.000, - Administrativt er udgifterne faldet, da ny 
hjemmeside, MobilePay og bankgebyr var oprettelsesgebyr i 2023. 

Just spurgte ind til evt. køb af lift for at kunne spare på leje når vi har rutebyg. Gynther kunne 
fortælle at der ikke var bevis for at gulvet i hallen kan holde til en saxlift. Der blev også omtalt 
vaskemaskine til vask af greb. 

Budgettet blev vedtaget. 
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Ad. 8. 

Formandsvalg: René var eneste opstiller og blev valgt for 2 år. 

Kasserer: Christian var eneste opstiller og blev valgt for 1 år (midt i periode).  

 Thomas Sigsgaard er valgt som ekstern kasserer. 

Bestyrelsesmedlemmer: Simon og Søren opstillede og blev valgt for 2 år.  

                          Mette genopstiller og blev også valgt for 1 år. 

Ad. 9. 

Suppleant: Gynther, Josefine og Tore opstillede. Josefine blev valgt for 1 år. 

   Da der på den ekstraordinære generalforsamling, er fremsat et ønske om 2 suppleanter                                           
fremover, og Gynther fik næstflest stemmer, blev han valgt på forhånd. 

Ad. 10. 

Martin og Malou genopstillede begge, og begge blev valgt for 1 år. 

Ad.11. 

Thomas nævnte den ekstraordinære Generalforsamling, og vigtigheden af visse ændringer. 

    Bl.a. æresmedlemmer, budget godkendelse / fremlæggelse, kontingentfrihed. 

René opfordrede flere til at blive instruktører i klubben, for at have flere at trække på. Han 
nævnte også at han mangler ”unge” instruktør til at overtage juniorholdet på længer sigt. 

 

 

Dirigenten sluttede mødet og takkede for god takt og tone. 

 

 

 

 

 

 

Referent: René Christensen 

 


